
 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 16.novembrī                                                                                  Nr. 12 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids-atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Balvu novada rīcības programmas “Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas 

prevencijas sistēma un ieviešanas plāns 2024. - 2028. gadam” apstiprināšanu. 

2. Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Par Balvu novada domes 2023.gada 

26.oktobra saistošo noteikumu Nr.14/2023 “Grozījums Balvu novada domes 

2022.gada 24.novembra saistošajos noteikumos Nr.39/2022 “Par Balvu novada 

simboliku”” atcelšanu” pieņemšanu. 

3. Par saistošo noteikumu Nr.___/2023 “Par braukšanas maksas atvieglojumiem un 

transporta izdevumu kompensāciju izglītojamajiem Balvu novadā” pieņemšanu. 

4. Par lietderības revīzijas “Vai pašvaldībās ir izveidoti priekšnoteikumi efektīvai 

iedzīvotāju iesaistei fiziskajās aktivitātēs?”. 

5. Par izglītības iestāžu tīklu Balvu novadā. 

6. Par kultūras jomas pilnveidošanu. 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Ruta Cibule, deputāts Marija Duļbinska (attālināti - ar balss 

tiesībām-veselības stāvokļa dēļ), deputāts Sandra Kindzule, deputāts Svetlana Pavlovska, 

deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns 
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Ieinteresētās personas: 

Domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, deputāts Iveta Arelkeviča, laikraksta 

„Vaduguns“ redaktors Edgars Gabranovs, Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, Izglītības 

pārvaldes ekonomiste Ieva Sīle, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Sarmīte Gržibovska 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta Kokoreviča, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta 

Jaunžeikare, Medņevas pagasta pārvaldes vadītājs Juris Prancāns, Juridiskās nodaļas 

Juriskonsults Inese Trupovniece, Balvu sākumskolas direktors Larisa Krištopanova, Balvu 

Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, Balvu novada administrācijas Izpilddirektora 

vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, Viļakas 

vidusskolas direktore Sarmīte Šaicāne, Kancelejas un personāla nodaļas personāla speciāliste 

Ausma Duļevska, Balvu Sporta skolas direktore Ludmila Beļikova, Rugāju pagasta pārvaldes 

vadītāja Arnita Kļaviņa, Viduču pamatskolas Ēku un apsaimniekojamās teritorijas pārzinis 

Aleksandrs Logins, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja Viktorija Puka, Stacijas 

pamatskolas direktore Ruta Bukša, Vīksnas Tautas nama vadītāja Ligita Kacēna, Valsts un 

pašvaldību vienotā klientu apkalpošanas centra vadītāja Lauma Kaļva, deputāts Aldis Bukšs, 

Balvu muzeja vadītāja Iveta Supe, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, Balvu 

novada pašvaldības policijas vadītāja Rita Kravale, Lazdukalna Saieta nama vadītāja Antra 

Leone, Krišjāņu pagasta pārvaldes vadītāja Iveta Socka-Puisāne, Attīstības plānošanas nodaļas 

projektu vadītāja Lonija Melnace, Rugāju muzeja vadītāja Velga Vīcupa, Baltinavas kultūras 

nama vadītāja Lidija Ločmele, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Tilžas Kultūras un 

vēstures nama vadītāja Daiga Lukjanova, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas vadītāja Olga Siņica  

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājuma iekļaušanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt komitejas sēdes papildus darba kārtību. Komitejas 

locekļi apstiprina komitejas sēdes papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu 

iekļaušanu 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt komitejas sēdes darba kārtību kopumā. Komitejas 

locekļi apstiprina darba kārtību kopumā. Sāk izskatīt darba kārtības 

jautājumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 

Uz komitejas sēdi ieradās komitejas locekle Ruta Cibule un attālināti pieslēdzas komitejas 

locekle Marija Duļbinska. 

 

1.§ 

Par Balvu novada rīcības programmas “Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas 

prevencijas sistēma un ieviešanas plāns 2024. - 2028. gadam” apstiprināšanu 

 

Ziņo Ieva Sīle: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu novada rīcības programmas “Priekšlaicīgas 

mācību pārtraukšanas prevencijas sistēma un ieviešanas 

plāns 2024. - 2028. gadam” apstiprināšanu" 

 

2.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Par Balvu novada domes 2023.gada 26.oktobra 

saistošo noteikumu Nr.14/2023 “Grozījums Balvu novada domes 2022.gada 

24.novembra saistošajos noteikumos Nr.39/2022 “Par Balvu novada simboliku”” 

atcelšanu” pieņemšanu 

 

Ziņo Juris Annuškāns: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, 

Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Par Balvu 

novada domes 2023.gada 26.oktobra saistošo noteikumu 

Nr.14/2023 “Grozījums Balvu novada domes 2022.gada 

24.novembra saistošajos noteikumos Nr.39/2022 “Par 

Balvu novada simboliku”” atcelšanu” pieņemšanu" 

 

Uz komitejas sēdi ieradās komitejas loceklis I.Slišāns 

 

3.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.___/2023 “Par braukšanas maksas atvieglojumiem un 

transporta izdevumu kompensāciju izglītojamajiem Balvu novadā” pieņemšanu 

 

Ziņo Sarmīte 

Gržibovska: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumus un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Uzdod jautājumus un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka jāiekļauj precizējošs punkts par pašvaldības iestādēm. 

Sīkāk skaidro par deklarētajiem un nedaklarētajiem un faktiski 

dzīvojošajiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šis jautājums tiks virzīts arī izskatīšanai Finanšu komitejas 

sēdē, kur varēs vēl padiskutēt. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka jāizvērtē, kas ir svarīgāks, lai būtu skolēns, vai deklarēts 

Balvu novadā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka būtu vērts zināt informāciju, cik mācās bērnu mūsu 

novadā, bet nav deklarēti. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka noņem savu jautājumu, par ko iepriekš tika uzsākta 

diskusija. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Meržale: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un virzīt izskatīšnai 

Finanšu komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

7 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē darba 

kārtības jautājumu "Par saistošo noteikumu Nr.___/2023 

“Par braukšanas maksas atvieglojumiem un transporta 

izdevumu kompensāciju izglītojamajiem Balvu novadā” 

pieņemšanu" 

 

4.§ 

Par lietderības revīzijas “Vai pašvaldībās ir izveidoti priekšnoteikumi efektīvai 

iedzīvotāju iesaistei fiziskajās aktivitātēs?” 

 

Ziņo Tamāra Locāne: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par lietderības revīzijas “Vai 

pašvaldībās ir izveidoti priekšnoteikumi efektīvai iedzīvotāju iesaistei 

fiziskajās aktivitātēs?". 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 

Informācija par lietderības revīzijas “Vai pašvaldībās ir 

izveidoti priekšnoteikumi efektīvai iedzīvotāju iesaistei 

fiziskajās aktivitātēs?” tiek pieņemta zināšanai. 

 

5.§ 

Par izglītības iestāžu tīklu Balvu novadā 

 

Ziņo Ieva Sīle, Inese 

Circene: 

Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par izglītības iestāžu tīklu Balvu 

novadā. Sīkāk paskaidro par izglītojamo skaitu pirmsskolā, izglītības 

iestādēs, finansējumu mācību līdzekļiem vienam izglītojamajam, 

pedagogu darba samaksu, pašvaldības finansējumu pedagogu darba 

samaksai, pašvaldības pedagogu samaksu no 01.01.2024., viena 

audzēkņa uzturēšanas izmaksām, Balvu novadā teritorijā deklarēto 

bērnu skaitu, pedagogu skaitu, slodžu sabalansēšanu, minimālo 

izglītojamo skaitu, programmfinansēšanas modeli, risinājumiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka kaut kas ir jānolemj, ko īsti darīt šī jautājuma sakarībā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka būtu jāsasauc ārkārtas komiteja, kur varētu vēlreiz izrunāt 

šo jautājiumu un rast kaut kādus risinājumus. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo jautājumu turpināt izskatīt ārkārtas Izglītības, kultūras un 

sporta jautājumu komitejas sēdē 2023.gada 21.novembrī plkst.11.00. 

 

Nolemj: 

Informācija par izglītības iestāžu tīklu Balvu novadā tiek 

pieņemta zināšanai un tiek nolemts šo jautājumu 

turpināt izskatīt ārkārtas Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komitejas sēdē 2023.gada 21.novembrī 

plkst.11.00. 
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6.§ 

Par kultūras jomas pilnveidošanu 

 

Ziņo Rudīte Krūmiņa: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par kultūras jomas pilnveidošanu. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Skaidro, ka šo jautājumu nepaspēs izskatīt, līdz ar to aicina šo 

jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

Nolemj: 
Jautājums par kultūras jomas pilnveidošanu tiek virzīts 

izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:53 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 


